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Protokół Nr XLIII/2021 

z XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 28 października 2021 roku 

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury w Łowiczu ul. Podrzeczna 20. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10.05, a została zakończona o godzinie 15.15 

  

 

Ustawowa liczba Radnych  - 21 

Obecnych na Sesji               - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z XXIX, XL, XLI, XLII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

6. Sprawy różne - dyskusja. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych za 2020 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiek-

tów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu i Rekre-

acji w Łowiczu, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi 

Miasta Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania i ustalenia opłat za wynajem  

i dzierżawę pomieszczeń szkolnych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Łowicz; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej po-

woływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie sty-

pendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sporto-

wych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym 

 w 2021 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieru-

chomości. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej  

w Łowiczu przy ulicy Nadbzurzańskiej Dolnej 8 i 10. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie 

obowiązków przez Urząd Miasta w Łowiczu wynikających z ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

w sprawie realizacji ustawowego obowiązku rozliczenia odszkodowania za grunt. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie osiedlu usytuo-

wanemu przy ul. Bolimowskiej oraz ul. Żwirki i Wigury oficjalnej nazwy „Osiedle Lotni-

ków”. 

19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z XXIX, XL, XLI, XLII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

6. Sprawy różne - dyskusja. 

7. Analiza oświadczeń majątkowych za 2020 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania z obiek-

tów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu i Rekre-

acji w Łowiczu, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania Burmistrzowi 

Miasta Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania i ustalenia opłat za wynajem  

i dzierżawę pomieszczeń szkolnych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Łowicz; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej po-

woływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie sty-

pendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez 

Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sporto-

wych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie 

wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym  

w 2021 roku. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla miasta Łowicza". 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieru-

chomości. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej  

w Łowiczu przy ulicy Nadbzurzańskiej Dolnej 8 i 10. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie 

obowiązków przez Urząd Miasta w Łowiczu wynikających z ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 



3 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza 

w sprawie realizacji ustawowego obowiązku rozliczenia odszkodowania za grunt. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie osiedlu usytuo-

wanemu przy ul. Bolimowskiej oraz ul. Żwirki i Wigury oficjalnej nazwy „Osiedle Lotni-

ków”. 

20. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

21. Zakończenie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad.1  

Otwarcia obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jacek Wiśniewski powitał Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 

Zastępcę Burmistrza Pana Bogusława Bończaka, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, 

Skarbnika Miasta Panią Joannę Mikę, Naczelników Wydziału, Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych miasta pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, 

przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że proponowany porządek 

obrad XLIII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że wpłynęło pismo 

Burmistrza Łowicza o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania 

tytułu "Zasłużony dla miasta Łowicza". 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu "Zasłużony dla miasta Łowicza" w punkcie 12, a pozostałe punkty ulegną 

przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

10. Radny Paweł Pięta  głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 



4 

 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jednogłośnie do porządku obrad został 

wprowadzony projekt uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla miasta Łowicza" 

w punkcie 12, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu. 

 

Ad. 3  

Protokół z XXXIX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Protokół z XL Nadzwyczajnej Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Protokół z XLI Nadzwyczajnej Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Protokół z XLII Nadzwyczajnej Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół zostaje 

przyjęty bez zmian.  

 

Ad. 4 

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na złożone interpelacje i zapytania odpowiedzi 

udzielono. 
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Radny Robert Wójcik złożył interpelację w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”: 

− o naprawę lampy solarnej na placu zabaw przy ul. Włókienniczej. 

− o naprawę chodnika na ul. Kolejowej (naprzeciw składu węgla ) i wycięcie rosnących 

przy nim krzaków i zarośli. 

− o pomalowanie ławek i naprawę tablicy z regulaminem na placu zabaw na ul. Czajki . 

− o przycięcie lip rosnących przy ul. Kaliskiej od posesji nr 51 do stacji rowerowej. 

 

Ad. 5 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami - przedstawił Pan 

Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Pytania dot. przedstawionej informacji zgłosili: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia 

Wielemborek, Radny Jakub Wolski.  

Odpowiedzi udzielili: Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Janusz Michalak 

Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych, Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych, Pana Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski, Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału 

Kultury, Sportu i Turystyki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 6 

Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski- poinformował że w związku  

z obchodami Święta Niepodległości należy wyznaczyć poczty sztandarowe: na 10  listopada 

2021 r. godz. 12.00 w ZSP Nr 1 oraz poczet sztandarowy na dzień  11  listopada 2021 r. godz. 

10.00  od kościoła Św. Ducha w procesji do katedry i udziału w mszy św. 

 

 

Do Rady Miejskiej  wpłynęło  pismo( które w formie elektronicznej zostało przekazane 

Radnym) wspólnoty mieszkaniowej ul. Kwiatowa 10 dot. wniosku o wydanie pozwolenia na 

budowę budynku wielorodzinnego przy ul. Kwiatowej w Łowiczu. 

 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Radny Robert Wójcik, Radny Marek Boroski, Radny 

Michał Zieliński, Radny Jakub Wolski, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pan Paweł 

Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marek Boroski, Radny Jakub Wolski, Pan 

Grzegorz Pełka Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Pan Paweł Gawroński.  
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Ad. 7   

Analizę oświadczeń majątkowych za 2020 rok- przedstawili Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jacek Wiśniewski i  Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.  

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska w Łowiczu  

przyjęła Informację o wykonaniu budżetu Miasta Łowicza za I półrocze 2021 roku. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad korzystania 

z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza – Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Łowiczu, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz powierzania 

Burmistrzowi Miasta Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości – przedstawił 

Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski, Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału  Kultury Sportu i Rekreacji.  

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Miasta Łowicza – 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Łowiczu, sposobu ustalania opłat za ich korzystanie oraz 

powierzania Burmistrzowi Miasta Łowicza uprawnienia do stanowienia o ich wysokości . 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła  

jednogłośnie: 

Uchwałę  Nr XLIII/343/2021 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania i ustalenia opłat za wynajem i dzierżawę 

pomieszczeń szkolnych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Miasto Łowicz - przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu  

i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radny Jakub Wolski, Radna Zofia Wielemborek, Radny Michał 

Trzoska, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta, Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania i ustalenia opłat 

za wynajem i dzierżawę pomieszczeń szkolnych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasto Łowicz. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
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15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę  Nr XLIII/344/2021 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej 

przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

osobom zajmującym się twórczością artystyczną- przedstawił Pan Michał Zalewski 

Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska  wybiera  

3 radnych do komisji. 

 Poprosił o zgłaszanie kandydatów: 

 

Radny Robert Wójcik zgłosił  kandydaturę Radnego Michała  Terenowicza, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

Radny Henryk Zasępa zgłosił kandydaturę Radnej Zofii Wielemborek, która wyraziła zgodę 

na kandydowanie. 

Radny Krzysztof Janicki zgłosił kandydaturę Radnego Jacka Wiśniewskiego, który nie 

wyraził zgody na kandydowanie. 

Radny Michał Zieliński zgłosił kandydaturę Radnej Zofii Kroc, która wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Radny Tadeusz Żaczek  zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że  lista kandydatów 

została zamknięta jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji 

Stypendialnej powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków 

o przyznanie stypendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
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18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że  Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

Uchwałę  Nr XLIII/345/2021 

 

Ad. 11  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej 

przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom 

za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym 

i krajowym w 2021 roku – przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, 

Sportu i Turystyki.  

(stanowi załącznik) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że Rada Miejska 

wybiera  2 radnych do komisji. 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów: 

Radny Krzysztof Janicki zgłosił kandydaturę Radnego Krzysztofa Olko , który wyraził 

zgodę na kandydowanie oraz zgłosił kandydaturę Radnego Krzysztofa Igielskiego, który  

również wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Robert Wójcik zgłosił  kandydaturę Radnego Pawła Piętę, który wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  
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12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że  lista kandydatów 

została zamknięta jednogłośnie. 

W związku z tym że liczba kandydatów jest większa niż liczba miejsc wybieranych 

kandydatów zaproponował głosowanie nad każdym z kandydatów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie nad kandydaturą: Radnego Krzysztofa Olko. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „wstrzymał się”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się ”. 

 

12 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie nad kandydaturą: Radnego Krzysztofa Igielskiego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „wstrzymał się”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 0 „przeciw”,1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie nad kandydaturą: Radnego Pawła Pięty. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „wstrzymał się”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „wstrzymał się”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „wstrzymał się”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „wstrzymała się”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „wstrzymał się”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

7 „za”,4 „przeciw”,5 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował, że  kandydatami do 

komisji są: Radny Krzysztof Olko i Radny Krzysztof Igielski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji 

powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie 

stypendiów sportowych, wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom  

i trenerom za osiągnięcie wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie 

międzynarodowym i krajowym w 2021 roku.  

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie: 

Uchwałę Nr XLIII/346/2021 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla miasta 

Łowicza" – przedstawił Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji  zabrał głos Radny Tadeusz Żaczek.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu "Zasłużony dla 

miasta Łowicza". 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:  

Uchwałę Nr XLIII/347/2021 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2021 rok – 

przedstawiła Pani Joanna Mika, Skarbnik Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik, Pan Krzysztof 

Kaliński Burmistrz i Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta.  

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza 

na 2021 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.  

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0  „wstrzymujących ” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:  

Uchwałę Nr XLIII/348/2021 

 

Radny Krzysztof Igielski poprosił o przerwę w obradach.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski zarządził przerwę w obradach. 

 

Przerwa od godz. 12:23 do godz.  13:28. 

 

Po przerwie 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

z autopoprawką - przedstawiła Pani Monika Fudała Specjalista w Wydziale Finansowym. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji głos zabrali: Radny Michał Terenowicz, Radny Jakub Wolski, Radny Robert 

Wójcik, Radny Krzysztof Janicki, Radny Józef Szczepanik, Radna Zofia Wielemborek, 

Radny Tadeusz  Żaczek, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz, Pani Monika Fudała Specjalista 

w Wydziale Finansowym i Pani Joanna Mika Skarbnik Miasta. 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl”- zgłosił wniosek  do 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

proponując następujące zmiany: 

"§1pkt.1a otrzymuje brzmienie: związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez 

względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków- 0,85 zł od 1 

m2powierzchni. 

§1pkt.1c otrzymuje brzmienie: pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego- 0,36 zł  

od 1 m2powierzchni. 

§1pkt.2b otrzymuje brzmienie: związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części  zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej- 21,91 zł od 1 m2powierzchni użytkowej. 

§1pkt.2d otrzymuje brzmienie: związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych  

 w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych 

świadczeń- 4,25 zł od 1 m2powierzchni użytkowej.” 

(wniosek stanowi załącznik) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski  zarządził przerwę. 

 

Przerwa od  godz. 14:16 do godz.  14:35. 

 

Po przerwie. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta, 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek 

Plichta,  

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz,  

Opinię Komisji Budżetu i Finansów– przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek 

Wiśniewski. 
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(stanowią załączniki) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i  zaproponował głosowanie  wniosku zgłoszonego przez Klub Radnych „Łowickie.pl” 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosował „przeciw”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

5 „za”, 14 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że wniosek nie został 

przyjęty przez Radę Miejską. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „ za”. 

7. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 
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9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „przeciw”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „wstrzymał się”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw” 

22.  

9 „za”, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska  nie podjęła 

uchwały. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia i uchwalenia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza - przedstawił Pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jacek Wiśniewski  wyszedł z sali i przekazał dalsze 

prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Radnemu Tadeuszowi Żaczkowi. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia i uchwalenia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Łowicza. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  
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7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu( nieobecny) 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

17. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr XLIII/349/2021 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej w Łowiczu przy 

ulicy Nadbzurzańskiej Dolnej 8 i 10 - przedstawiła Pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji głos zabrali: Radny Krzysztof Janicki, Radny Tadeusz Żaczek i Pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 

Michał Terenowicz. 

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 

mieszkaniowej w Łowiczu przy ulicy Nadbzurzańskiej Dolnej 8 i 10. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „ wstrzymał się”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 
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6. Radny Krzysztof Janicki głosował „ wstrzymał się”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr XLIII/350/2021 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte wykonywanie obowiązków 

przez Urząd Miasta w Łowiczu wynikających z ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminie - przedstawił Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Tadeusz Żaczek. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nienależyte 

wykonywanie obowiązków przez Urząd Miasta w Łowiczu wynikających z ustawy z dnia 13 

września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „przeciw”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 
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8. Radna Zofia Kroc nie brała udziału w głosowaniu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.  

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

17. Radny Jakub Wolski głosował „wstrzymał się”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się”. 

 

13 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr XLIII/351/2021 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza w sprawie 

realizacji ustawowego obowiązku rozliczenia odszkodowania za grunt - przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza w sprawie realizacji ustawowego obowiązku rozliczenia odszkodowania za grunt. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „wstrzymał się”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 
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13. Radny Michał Terenowicz głosował „wstrzymał się”. 

14. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „wstrzymał się”. 

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „wstrzymał się”. 

 

13 „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymujący” 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Żaczek stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

U c h w a ł ę  Nr XLIII/352/2021 

 

Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie osiedlu usytuowanemu przy 

ul. Bolimowskiej oraz ul. Żwirki i Wigury oficjalnej nazwy „Osiedle Lotników” - 

przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że jest kworum 

i zaproponował głosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o nadanie 

osiedlu usytuowanemu przy ul. Bolimowskiej oraz ul. Żwirki i Wigury oficjalnej nazwy 

„Osiedle Lotników”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radny Marek Boroski głosował „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”. 

5. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”. 

6. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.  

7. Radny Łukasz Jażdżyk nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

8. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Paweł Pięta głosował „za”. 

11. Radny Leszek Plichta głosował „za”.  

12. Radny Józef Szczepanik głosował „za”. 

13. Radny Michał Terenowicz głosował „za”. 
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14. Radny Michał Trzoska głosował „za”. 

15. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

16. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”. 

17. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

18. Radny Robert Wójcik głosował „za”.  

19. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.  

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

U c h w a ł ę  Nr XLIII/353/2021 

 

Ad. 20 

Następna Sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 25 listopada 2021 r. o godz. 10.00 

w sali kinowej Łowickiego Ośrodka Kultury z następującym tematami: 

 

1. Informacja nt. realizacji inwestycji  dot.  budowy  wiaduktu    

i modernizacji oczyszczalni  miejskiej. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Wiśniewski poinformował o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

Komisja Rewizyjna 8 listopada 2021 r. 10.00. 

Komisja Społeczna 15 listopada 2021 r. godz. 15.00.   

Komisja Mieszkaniowa i Socjalna 16 listopada 2021 r. godz. 14.00. 

Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta 17 listopada 2021 r. godz. 15.00 

Komisja Budżetu i Finansów 18 listopada 2021 r. godz. 15.00. 

 

 

Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza poinformował, że złoży wniosek  do 

Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji nadzwyczajnej w dniu  29 listopada 2021 roku o godz. 

15:00 w sprawie przyjęcia uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.  

Do pocztów sztandarowych zgłosili się następujący Radni: 

10 listopada br. godz. 12 ta        ZSZZ nr 1 

1. Radna Zofia Wielemborek 

 

11 listopada br. godz. 10 ta  ŚW. Ducha 

 

1. Radny Paweł Pięta 

2. Radny Michał Zieliński 
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Ad. 21 

Przewodniczący Rady Jacek Wiśniewski podziękował za dyskusję i udział w obradach. 

Na tym zakończono obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Jadwiga Kardjalik 

Inspektor 

Przewodniczący Rady: 

 

Jacek Wiśniewski 

 

 


